
VT-2 
vIO.t)! 

ЭТО БОЛЬШАЯ ПОБЕДА 
МАЛЕНЬКОГО СЛАВУТИЧА! 

Так прокомментировал выдвижение его на получение премии "Прометей-
престиж" в конкурсе "Человек г о д а - 2 0 0 1 " славутичский городской голова 

Владимир Удовиченко. В числе трех мэров малых городов У к р а и н ы — 
Ялты, Мариуполя и Славутича — В. Удовиченко стал номинантом этого 

престижного конкурса . Всего на соискание звания "Человек года" в данной 
номинации выдвигалось 59 мэров различных городов страны 

вИРОН-ЗвПЧвСТИ 
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16 марта в Национальном, 
дворце культуры "Украина" со-
стоялся финал конкурса, на-
граждение номинантов и лау-
реатов. В номинации "Мэры 
малых городов" лауреатство, 
к сожалению, досталось го-
родскому голове Мариуполя 
Впрочем, как подчеркнул Вла-
димир Удовиченко, то, что со-
всем крошечный даже среди 
малых городов Славутич про-
звучал на таком уровне, — это 
уже большая победа всех жи-
телей города и органов мест-
ного самоуправления. 

— Мы давно уже добились 
почти европейского уровня 
жизни — недаром наш город 
так нравится многочисленным 
иностранцам, которые работа-
ют в проектах на ЧАЭС. Мы 
ежедневно работаем над со-
хранением имеющихся рабо-
чих мест и над открытием но-
вых. Мы смогли сохранить ве-
ликолепную социальную инф-
раструктуру города, у нас чис-
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то на улицах и тепло в домах. 
Наши дети ходят в детские сады, 
которым, можно без преувеличе-
ния сказать, нет равных в Украи-
не, и школы, оснащенные новой 
техникой, не бегают по улицам го-
лодные и неприсмотренные, в го-
роде работают спортивные сек-
ции, Детская школа искусств, 

Дворец детского творчества, 
многочисленные учебные цен-
тры. Больше года назад был со-
здан уникальный библиотечно-
информационный центр, где 
можно получить любую инфор-
мацию, в том числе и посред-
ством Интернета. 

(Окончание на стр.4) 
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ИЗГОТОВЛЕНИЕ ПАКЕТОВ 
С РИСУНКОМ ЗАКАЗЧИКА 

24 марта, в 16.00, в Кино-концертном комплексе: 

ЗАО Трикотажная фабрика " Е л е н а " 

Нам 10 лет? 
-Показ юбилейной коллекции 

трикотажа от "Елены" 
- Показ коллекции детской одежды 

дома моделей "Катрин" 
Выставка-продажа тортов и кондитерских 

изделий пр-ва кафе "Слобода" 
- Приветствие танцевального коллектива 

"Славутич-Стар" 
- Аотереи, конкурсы, призы 

Приглашаем слабутчан и гостей города! 

http://www.chk.cn.ua
mailto:info@chk.cn.ua
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Кандидат у народні депутати 
ДЕНИСЮК 

ОЛЕКСАНДР БОРИСОВИЧ 
АВТОБІОГРАФІЯ 

Я, Денисюк Олександр Бори-
сович, народився 25 грудня 
1946 р. в м. Києві. Українець. Ос-
віта вища. 

В1970 р. і закінчив Київський ме-
дичний інститут ім. акад. Богомоль-
ця, спеціальність - "Лікувальна 
справа". Лікар-невропатолог вищої 
категорії, кандидат медичних наук. 

З 1970 по 1978 pp. - лікар-не-
вропатолог неврологічного 
відділення Київської обласної 
клінічної лікарні. З 1978 р. після 
захищення кандидатської дисер-
тації, асистент кафедри невро-
логії Київського інституту удоско-
налення лікарів. 

В травні 1986 р. брав участь в ліквідації аварії на Чорно-
бильській АЕС, учасник ліквідації І категорії. 

З 1987р. - старший науковий співробітник Всесоюзного науко-
вого Центру радіаційної медицини. З 1992р. - головний лікар Чор-
нобильського реабілітаційного табору "Тарара", Гавана, Куба. 

З 1993р. - директор МП "Центр медичних експертних систем". 
З 1994 по 1998 рр.- директор МСП "Реабілітаційний центр, ГО 

"Союз Чорнобиль України". 
1998-2000 pp. - творча відпустка по закінченні докторської ди-

сертації. 
З 2000р. по теперішній час - завідувач кафедри спортивної 

медицини Національного університету фізичного виховання і 
спорту України. 

Член центральної ради громадської організації "Союзу Чорно-
биль України". 

Маю дружину, та сина 1985 р.н. 
З дня народження постійно проживаю в Україні. У місті Києві 

проживаю за адресою: вул. Трьохсвятительска, 9, кв 1. Не су-
дився і під слідством не перебував. 

ПЕРЕДВИБОРНА ПРОГРАМА 
Мій девіз: "Я ЗА ЛЮДЕЙ, ЛЮДИ ЗА МЕНЕ". 
Шановні співвітчизники! Я, Денисюк О.Б., народився у 1946р. 

у сім'ї службовців. Мій батько - лікар, мати - вчителька. Після за-
кінчення у 1970 році Київського медичного інститу 17 років проро-
бив у Київській обласній клінічній лікарні, спочатку - лікарем у не-
врологічному відділені, а потім - асистентом кафедри неврології 
Київського інституту вдосконалення лікарів. Після Чорнобильсь-
кої аварії був запрошений на роботу до Всесоюзного наукового 
Центру радіаційної медицини, де працював 6 років на посаді стар-
шого наукового співробітника у неврологічному відділені. 

Всі роки своєї праці, усі сили, вміння та знання віддавав лю-
дям задля їх здоров'я та повернення їм життя. З 1992 року зай-
мався питаннями допомоги та реабілітації постраждалих та їх 
дітей від наслідків Чорнобильської катастрофи. Так, це було на 
Кубі у Чорнобильському таборі Тарара, де працював головним 
лікарем, а також в "Союзі Чорнобиль України", де є членом цен-
тральної ради. 

З 2000 року працюю завідувачем кафедри спортивної м е д и - - ^ 
цини у Національному університеті фізкультури і спорту Украї-
ни. Я глибоко переконаний, що для того, щоб запобігти всіля-
ким хворобам, треба, насамперед, з раннього дитинства вихо-
вувати здорове покоління. Для цього необхідно, щоб Уряд Ук-
раїни повернувся обличчям до ЛЮДИНИ, звернув увагу на охо-
рону здоров'я, запорукою якого є фізичне здоров'я та здоровий 
спосіб життя. Основою цього має стати підвищення фінансування 
охорони здоров'я та розвитку фізичної культури як мінімум удвічі, 
а то й утричі до запланованого. Сьогодні треба звернути увагу 
на запровадження новітніх технологій не тільки в процес ліку-
вання, але й у систему освіти, навчання та виховання. Здорова, 
високоосвічена та інтелектуальна молодь стане на перешкоді 
розповсюдженню найстрашнішої епідемії на земній купі - СНІДу 
та туберкульозу. Сьогодні епідемія СНІДу розпочала свою смер-
тоносну ходу в Україні, за нею слдом - туберкульоз. Ми повинні 
зупинити це лихо, що понад всі негаразди, які приніс Чорнобиль, 
звалилося на нашу землю. 

Якщо я стану народним обранцем, буду боротися за здоров'я 
людей, підвищення соціального захисту громадян, за підвищен-
ня пенсій, заробітних плат усім категоріям населення, збережен-
ня максимальних пільг вдовам, сиротам, пенсіонерам. Основою 
для вирішення цих питань повинні стати органи місцевого само-
врядування, вони повинні одержати основне - цільове фінансу-
вання для забезпечення добробуту усіх верств населення. 
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ГЛАДУН 
ЄВГЕНІЙ ВІЛЬЯМОВИЧ 

АВТОБІОГРАФІЯ 

Я, Гладун Євгеній Вільямо-
вич, народився 29 жовтня 
1964 року в селі Стодульці 
Жмеринського району 
Вінницької області, громадя-
нин України. 

Після закінчення середньої 
школи в 1982 році вступив до 
Білоцерківського сільськогос-
подарського інституту ім. П.Л. 
Погребняка, який закінчив у 
1988 році за спеціальністю "Аг-
рономія", отримав диплом аг-
ронома. 

Освіта - вища. 
З 1983 по 1985 рік прохо-

див військову службу в Зброй-
них силах. 

З 1989 по 1991 рік працював головним агрономом в колгоспі 
"Шевченко", село Северинівка Жмеринського району Вінницької 
області. 

З 1991 по 1998 рік працював головним агрономом в радгоспі 
"Деснянський", село Н. Дубечня Вишгородського району Київсь-
кої області. 

У 1998 році працював провідним спеціалістом в управлінні аг-
ропромислової політики Міністерства економіки України. 

З 1998 року по 2000 рік працював у апараті Верховної Ради 
України на посаді помічника-консультанта народного депутата 
України. 

З 2000 року по цей час - слухач Української академії держав-
ного управління при Президентові України. 

Член Селянської партії України з 1997 року. 
Одружений, маю двох синів. 
Проживаю в селі Н. Дубечня, вул. Леніна 49а, кв.18, Вишго-

родського району Київської області. 
Засуджений не був. 

ПЕРЕДВИБОРНА ПРОГРАМА 
В разі обрання мене депутатом, спиратимусь на принцип: не 

держава понад усе, а людина. ТІ благополуччя і достойне життя-
найбільша цінність. 

Першочерговими завданнями мають стати: 
1.Виважена державна політика, спрямована на соціальне та 

економічне забезпечення сільських трударів. 
2.Справедливість і чесність при проведенні аграрної рефор-

ми. Земля повинна належати тим, хто її обробляє. 
3. Створення нових робочих місць, підвищення рівня зайня-

тості сільського населення, особливо молоді. 
4.Підтримка державних заходів щодо захисту вітчизняного то-

варовиробника. 
5.Забезпечити з допомогою державного фінансування систе-

му соціального захисту (мережу безкоштовного утримання 
інвалідів, хворих, дітей). 

6.Забезпечити пріоритетний розвиток науки і культури як ос-
нови прогресу і процвітання України. 

7.Державне забезпечення випуску сільськогосподарської тех-
ніки, обладнання, мінеральних добрив. 

8.Українська сім'я, родина, як найважливіша опора національ-
ної держави, повинна одержувати належну економічну і психоло-
гічну підтримку держави. Зупинити процес закриття дитячих садків, 
особливо в сільській місцевості, забезпечити безкоштовне утри-
мання в них дітей. 

Всім громадянам України - безкоштовне медичне обслуго-
вування та достойне пенсійне забезпечення. 

9.Проводити нещадну боротьбу зі злочинцями і підкуплени-
мичиновниками, посиливши відповідальність державного апара-
ту всіх рівнів. 

Ю.Наша мета - економічно багате, соціальне справедливе і 
солідарне суспільство. 

В політику повинні прийти люди компетентні і порядні. 

ІВАНКІВСЬКИЙ ВИБОРЧИИ ОКРУГ № 96 

Кандидат у народні депутати 
КРУШАНОВСЬКИЙ 
СЕРГІЙ ІВАНОВИЧ 

АВТОБІОГРАФІЯ 
Я, Крушановський Сергій 

Іванович, народився 
12.02.1965р. в м. Київ, УРСР, 
громадянин України з 
13.11.1991р. 

Освіта вища. В 1979р. по-
ступив і в 1983р. закінчив Киї-
вський будівельний технікум, 
факультет санітарно-технічно-
го устаткування будівель за 
спеціальністю "Монтаж і об-
слуговування внутрішніх сані-
тарно-технічних систем і вен-
тиляцГГ, отримав кваліфікацію 
техніка-сантехніка. В 1986р. 
поступив і в 1994р. закінчив Ук-
раїнський державний універ-
ситет будівництва та архітек-
тури, факультет санітарно-технічний, спеціальність "Теплогазо-
постачання, вентиляція та охорона повітряного басейну". Отри-
мав кваліфікацію інженера-будівельника. В 1992р. поступив і в 
1993р. закінчив Київський інженерно-будівельний інститут, факуль-
тет менеджменту, менеджер за спеціальністю "Менеджмент та 
інформаційні технології". В 1998р. поступив і в 200&Р: зайнумв 2 

курси Херсонського державного педагогічного університету, факуль-
тет художньо-педагогічний, за спеціальністю "Психологія", спеціал-
ізація "Практична психологія". В 2001р. поступив в Академію дер-
жавного управління при Президентові України, де зараз і вчуся. 
Наукового ступеня, вченого звання не маю. 

Трудова діяльність: з 1982 по 2001 р. працював слюсарем-сан-
техніком тресту "Київспецбуд", інженером ДСПІ "Дніпроверф", техн-
іком-наладчиком ПК "Агропромналадка", водієм Залізничного 
відділення соціальної допомоги, керівником центру інформації 
"НДІСЕП Києва", директором Телерадіокомпанії "Київ", генеральним 
директором "Спілки кабельного телебачення України", начальником 
відділу Комітету інформації Київської міської Ради. 

1983-1985 - служив у Радянській Армії. 
Зараз працюю у Київській міській державній адміністрації началь-

ником Управління аналізу інформації, тепекомунікацій та інформа-
тизації Головного управління преси та інформації. 

Член української партії "Єдність", голова Вишгородської район-
ної організації української партії "Єдність". 

Сімейний стан: одружений, маю трьох синів. 
З дня народження проживаю в Україні. 
Адреса: Київська обл., м. Вишгород, вул. Київська, 4, кв. 52. 
Не судимий і судимості не мав. 

ПЕРЕДВИБОРНА ПРОГРАМА 
Мій девіз: 
ЄДНАЙМОСЯ З КИЄВОМ ЗАРАДИ ДОБРОБУТУ! 
Основна мета, як народного депутата України ОБ'ЄДНАННЯ 

КИЄВА і КИЇВЩИНИ ДЛЯ СПІЛЬНОГО ЕКОНОМІЧНОГО, СОЦІАЛЬ-
НОГО ТА ДУХОВНОГО РОЗВИТКУ;Б/ДСТО/ОбАННЯМІСЦЕВОГО 
САМОВРЯДУВАННЯ 

Шляхи досягнення мети: 
ПРИЙНЯТТЯ ВЕРХОВНОЮ РАДОЮ УКРАЇНИ ЗАКОНІВ ПРО 

УТВОРЕННЯ КИЇВСЬКОГО РЕГІОНУ ЯК ЄДИНОЇ З КИЄВОМ АДМ-
ІНІСТРАТИВНОЇ ОДИНИЦІ, ПЕРЕДАЧА МІСЦЕВОМУ САМОВРЯ-
ДУВАННЮ НЕ МЕНШЕ 60% УСІХ БЮДЖЕТНИХ НАДХОДЖЕНЬ 

Для Київської області це: 
•відродження промисловості на інвестиціях з бюджету Києва; 
•фінансування сільського господарства під майбутні врожаї, га-

рантовані замовлення на м'ясо, молочні продукти, фрукти, овочі, 
зерно для Києва; 

будівництво житла за єдиним планом розвитку, у тому числі і 
надання житла в кредит на ЗО років, молодіжне будівництво; 

•розв'язання транспортних проблем; 
•впровадження програми працевлаштування робітників Чорно-

бильської АЕС у м.Славутичі; 
•гарантоване забезпечення соціального захисту та пільг жите-

лям Чорнобильської зони. 
Києву потрібні: продукти, товари, заможні сусіди. 

МИ ОДНЕ ЦІЛЕ - КОЛИСЬ БУЛИ І БУДЕМО ЗНОВУ! 

Представляючи українську партію 'ЄДНІСТЬ" , як: 
партію місцевого самоврядування на чолі з київським міським 

головою Олександром Омельченком, що відстоює передачу 
левової частки повноважень, власності, коштів від держави у 
розпорядження місцевих громад; 

силу, що довела свою результативність на прикладі м.Киє-
ва, спроможну і здатну зробити це для Київщини і для всієї Ук-
раїни; 

професійну і моральну команду, яка чітко усвідомлює всю 
складність нинішньої ситуації, знає та вміє знаходити ефективні 
шляхи виходу з кризи; 

ми - кандидати від виборчого блоку ЄДНІСТЬ", боротиме-
мось за загальний добробут та духовне піднесення народу, об-
'єднаного у місцеві громади. 

Ми віримо у розквіт нашої держави через формулу розвитку 
ЛЮДИНА - РОДИНА - ГРОМАДА - УКРАЇНА. 

За десять років незалежності держава та влада позбави-
ла нас соціального захисту та заощаджень, а себе - інвес-
тицій. Перебрала на себе нашу загальну власність та стала 
за нашими спинами продавати її за безцінь. Принизила пра-
цю, возвеличила лихварство. Затягнула у борги не тільки нас, 
а й наших дітей та онуків. Міста і села залишились без тепла 
і світла. Люди перетворені на жебраків, які по всьому світу у 
рабських умовах заробляють собі на прожиття. 

Висловлюючи стурбованість за майбутнє нашої держави, ми 
члени виборчого блоку "Єдності", послідовно здійснюватимемо 

Десять кроків "ЄДНОСТІ" 
на підтримку українського народу:' 
1. Забезпечимо ефективність влади в державі за рахунок 

зміцнення місцевого самоврядування міст, селищ та сіл. Щоб у 
квартирах було тепло, на вулиці - світло. 

2. Створимо максимально захищений від втручання держа-
ви сектор народної економіки на базі малого та середнього 
підприємництва, родинного капіталу. 

Це дасть роботу всім, хто хоче і може працювати. 
3. Проведемо реформу оплати праці. Праця повинна бути 

товаром і отримати справедливу ринкову ціну. А держава - га-
рантувати мінімум погодинної оплати на рівні мінімального спо-
живчого бюджету. 

4. Запровадимо державне регулювання цін на соціально зна-
чимі товари, що складають споживчий кошик. 

Забезпечимо прийняття "Соціального кодексу", який стане ви-
черпним переліком соціальних гарантій з боку держави ветера-
нам Великої Вітчизняної війни, ветеранам війни в Афганістані та 
інших воєнних конфліктів, ветеранам Збройних сил та праці, інва-
лідам, ліквідаторам наслідків катастрофи на Чорнобильській АЕС. 

5. Компенсуємо людям втрати, які український народ поніс 
від нечесної приватизації. 

6. Виведемо на світло тіньову економіку, а її лідерів та ідео-
логів - позбавимо права впливати на владу. 

7. Проведемо повну інвентаризацію власності у державі. 
Встановимо заборону на приватизацію та повернемо державі 
стратегічно важливі для економічної, політичної та екологічної 
безпеки країни підприємства. 

8. Забезпечимо безоплатну та сучасну освіту, в тому числі і вищу. 
9. Кожному - сучасний рівень охорони здоров'я, а малоза-

безпеченим та людям похилого віку - безоплатну медичну до-
помогу та медикаменти. Створимо всі умови для здійснен-
ня Церквою своєї духовної місії. 10. Спрямуємо міжнарод-
ну політику України на забезпечення її національних інтересів 
та формування гідного іміджу у світі. 

Віримо у вашу підтримку! Бо в Єдності - наша доля! 

Я, Лич Олексій Васильович, 
народився 19 вересня 1955р. в 
селі Тетерівське Іванківського 
району Київської обл., Україна. 
Громадянин України. 

Маю дві вищі освіти. Харкі-
вський філіал Московської ака-
демії праці та соціальних відно-
син закінчив у 1995р. Спец-
іальність - "Економіка та соц-
іологія праці", кваліфікація -
"Економіст". Українську Акаде-
мію зовнішньої торгівлі - у 
2000р. Спеціальність - "Менед-
жмент завнішньоекономічної 
діяльності" , кваліфікація -



№12(152), 22 марта 2002 г. Теледень-Славутич/3 
"Магістр міжнародного менеджменту". 

Трудову діяльність розпочав 30.08.1973р. у відділі позавідом-
чої охорони Києво-Святошинського району електромонтером З 
розряду. Звільнений 13.05.1974р. у зв'язку з призовом на 
дійсну військову службу. 

З 13.05.1974р. по 6.05.1976р. - військова служба у 
військовій частині 26489 в м.Миколаєві. 

З 27.05.1976р. по 9.10.1986р. - електромонтер 5 розря-
ду, майстер Жулянського спеціалізованого монтажно-на-
лагоджувального управління протипожежної автоматики та 
охоронної сигналізації. 

З 27.10.1986р. переведений у Львівське управління у 
зв'язку з виділенням у місті Львові житла після евакуації із 
міста Прип'яті, де працював до 5.01. 1988р. 

З 14.01.1988р. по 18.09.1989р. - електромонтер диспет-
черського обладнання і телеавтоматики 4 розряду ЧАЕС. 

З 18.09.1989р. по нинішній час - робота на виборних по-
садах у профкомі ЧАЕС: 

-з 18.09.1989р. по 1.03.1991р. - голова цехкому елект-
роцеху; 

-з 1.03.1991р. по 27.03.1992р. - заступник голови проф-
кому ЧАЕС; 

-з 27.03.1992р. по нинішній час - голова профкому 
ЧАЕС. 

За час трудової діяльності наюроджений вищими проф-
спілковими відзнаками ФПУ,"Ятомпрофсптки, грамотами 
МВС України, митрополита Київського і всея України, 
відзнакою МНС, союзу "Чорнобиль", орденом "За заслуги" 
III ступеня. 

Робота в профспілкових органах з 09.1989р. по нинішній 
час на виборних посадах в профспілковому комітеті Чор-
нобильської АЕС. З 4.03.1998р. також голова профспілко-
вого комітету НАЕК "Енергоатом". Член Ради Федерації 
профспілок України. 

Безпартійний. 
Склад сімї: дружина - Лич Лідія Миколаївна - 1958р.н., 

бібліотекар Славутицької бібліотеки. Син - Лич В'ячеслав 
• Олексійович - 1979р.н., студент 5 курсу юридичного фа-
^ ійьтету Академії праці та соціальних відносин. Дочка -

Лич Ірина Олексіївна - 1984р.н., учениця 11 класу Славу-
тицької ЗОШ №1. 

Проживаю: Київська обл., м. Славутич, Тбіліський квар-
тал, 6.12. 

Проживаю в Україні з моменту народження 19.09.1955р. 
Судимостей не маю. 

ПЕРЕДВИБОРНА ПРОГРАМА 
Держава - для людини! 
Основним стержнем держави - є люди, які проживають 

на її території, тому основним завданням всіх гілок влади 
повинно бути забезпечення достойного рівня життя тим, хто 
створює національні блага, якщо ми претендуємо на верхо-
венство принципів демократії в суспільстві. 

По-різному можна відноситись до процесів, які відбува-
ються в Україні, особливо, якщо до всього ставитися з кри-
тичної точки зору, не пропонуючи конкретних заходів по по-
кращенню ситуації. 

Кожен регіон України має свої особливості та перелік про-
блем, які потребують негайного вирішення. В той же час, 
існують загальнодержавні проблеми, без вирішення яких 
просування вперед неможливе. Тому мало продекларувати 
наміри про створення умов для розвитку регіонів - необхід-
но забезпечити їх законодавче супроводження. 

л-т-Якщо ми визнаємо главенство людини в державі, то й усі 
тД9'шочергові заходи по будівництву демократичного суспіль-
ства повинні виходити з основних принципів забезпечення соц-
іального благополуччя населення. 

Стартові умови, які має Україна для вирішення цього питан-
ня, у нас є. Залишається розробити механізм, коли державні 
потреби України будуть задовольнятись перш за все за рахунок 
наявного потенціалу трудових ресурсів. 

Максимальна увага всіх гілок влади на нинішньому етапі 
повинна сконцентруватися на захисті незахищених верств на-
селення (дітей, осіб які ґютребують лікування, інвалідів, лю-
дей похилого віку) та створенні умов для реалізації потенціалу 
людей працездатного віку. 

Держава, яка дбає про своє майбутнє, має створити всі умо-
ви для гармонійного розвитку підростаючого покоління шля-
хом створення умов для реалізації його потенціалу та адап-
тації до умов самостійного життя. 

Основні потреби, задоволення яких дозволить досягти ста-
більності в суспільстві та створити умови для наступних кроків 
у розбудові нашої Держави через концентрацію зусиль кож-
ного на кінцевий результат: 

1. Головне для людини є їжа. Тобто, потрібна пропози-
ція роботи згідно із здібностями кожного та достойна зароб-
ітна плата за працю, що дозволить задовольнити потреби 
людини праці. 

2. Забезпечення гарантій для людини, яка в силу різних 
причин дістала тимчасове захворювання та потребує лікуван-
ня для відновлення здоров'я. 

3. Потреба в захисті людей, які дістали інвалідність. 
4. Забезпечення достойного життя людей пенсійного віку. 
Задоволення перерахованих соціальних потреб мож-

ливе лише за умови створення відповідних законодавчих 
актів та безумовного пріоритетного фінансового забезпе-
чення їх виконання. Неприпустимо наступними законами 
призупиняти дію попередніх. Це створює відчуття неста-
більності та невіри в спроможність законодавчої та вико-
навчої влади нести відповідальність перед народом за 
прийняті рішення. 

Питання відсутності фінансових джерел для забезпечен-
ня соціального захисту населення більш риторичне, ніж еко-
номічне. Відсутність законодавчого підґрунтя для використан-
ня грошових коштів тіньового сектору економіки, зниження 
податкового тиску на підприємства-виробники, створення 
стабільного інвестиційного клімату в регіонах та на підприє-
мствах базових галузей народного господарства роблять 
неможливим виконання програм пов'язаних з пенсійною ре-
формою, пріоритетним розвитком сільського господарства та 
базових галузей народного господарства України. 

Всього цього можна досягти лише через законодавче за-
безпечення впливу виборців на законодавчі процеси вдер-
жаві шляхом запровадження системи взаємовЬдуоа^цміж 
народними депутатами та виборцями через регулярне'прО; 
ведення громадських зборів. 

т. шштшж • • . >. •>; • 

ІНФОРМАЦІЯ ПРО КАНДИДАТІВ НА ПОСАДУ 
СЛАВУТИЦЬКОГО МІСЬКОГО ГОЛОВИ 

№ 
п/п 

Прізвище, 
ім'я, по 
батькові 

Рік 
народ-
ження 

Освіта Місце роботи Посада Партійність Ким висувається Дата ви-
сування 

Дата реє-
страції 

1. Удовиченко 
Володимир 
Петрович 

1950 Вища Міськвиконком Міський 
голова 

Народно-
демократич-

на партія 

КП "УЖКГ, СМСЧ-5, проф-
ком ЧАЕС, ВП "Атомремонт-
сервіс", загальноосвітні се-
редні школи № 1, № 2, № 4, 
ліцей, дошкільні навчальні зак-
лади № 1, № 2, № 3, № 4, 
№ 5, № 8, центр професійно-
го розвитку міського відділу 
освіти 

12.02.02 22.02.02 

2. Чабан 
Микола 
Георгійович 

1950 Вища Санітарно-
епідеміологічна 

станція № 5 

головний 
державний 
санітарний 

лікар 
м.Славутича 

Позапартій-
ний 

КП "Славутич-Чорнобиль-
торг" 

13.02.02 22.02.02 

ІНФОРМАЦІЯ ПРО КАНДИДАТІВ У ДЕПУТАТИ 
КИЇВСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ 

№ 
п/п 

Прізвище, ім'я, по 
батькові 

Рік 
народ-
ження 

Освіта, 
фах 

Місце роботи Посада Партійність Ким висувається Дата 
висування 

Дата 
реєстрації 

1. Жигалло 
Володимир 
Костянтинович 

1952 Вища Міськвиконком Перший 
заступник 
міського 
голови 

Позапартійний ндп, 
загальноосвітні 
середні шквли 
№ 1 , № 2 , № 4 , 

дошкільні 
навчальні заювди 
№ 1 , № 2 , № 3 , № 

4, № 5 , № 8 , 
міський ліцей, 
Центр захисту 

дітей. 

11.02.02 26.02.02 

2. Комаров 
Володимир 
Олексійович 

1958 Вища ВП "Атомре-
монтсервіс" 

Заступник 
директора 

Позапартійний ВП"Атомре-
монт сервіс" 

13 02.02 26.02.02 

3. Леонова 
Людмила 
Мшотвйвна 

1958 Вища Ліцей 
м. Славутича 

Заступник 
директора з 
метод, 
роботи 

Позапартійна Київский 
обгасний 
осередок 

Селянської партії 
України 

13.02.02. 26.02.02 

4. Лещенко 
Анатолій 
Федорович 

1951 Вища Пенсіонер Пенсіонер Селянська партія 
України 

Київский 
обласний 
осередок 

Селянської партії 
України 

13.02.02 26.02.02 

5. Неретш 
Юрій 
Олександрович 

1957 Вища ДСП "ЧАЕС" Директор Позапартійний ДСП "ЧАЕС" 13.02.02 18.02.02 

6. Одиниця 
Віктор 
Васильович 

1966 Вища Соціально-
психологічний 
центр 
м. Ствугича 

Менеджер-
директор 

Народао-
демократичш 

партія 

Славутицышй 
міський осередок 

НДП 

11.02.02 18 02.02 

7. Печер ський 
Володимир 
Анатолійович 

1958 Вища Комунальне 
підприємство 
"Управління 
житлово-
комунального 
господарства" 

Директор Позапартійний КП "УЖКГ' 12.02.02 26.02.02 

8. Щербина 
Володимир 
Григорович 

1938 Вища Об'єкт 
"Укриття" ДСП 
"ЧАЕС" 

Помічник 
начальника 

Соціалістична 
партія України 

Київ ський 
обіасний 
осередок 

Соціалі стичної 
партії України 

09.02.02 18.02.02 

Інформація про кандидатів у депутати Славутицької міської ради буде надрукована в наступному номері газети. 

РЕМОНТ ИЛИ "ЕВРОРЕМОНТ"? 
Украина уже больше десят-

ка лет строит "демократичес-
кое" общество. Стремление 
похвальное. Странно лишь, 
что при этом "главные архитек-
торы" остались те же, что до 
этого многие годы строили об-
щество "коммунистическое". 
Они не были плохими "архи-
текторами", но строить новое 
здание из тех же кирпичей и 
теми же устаревшими "дедов-
скими" методами не только 
сложно, но и глупо... 

Основная проблем нашей 
"новой стройки" — это эконо-
мика: раздутые государствен-
ные расходы, налоги, значи-
тельно превышающие 30 % и 
загоняющие экономику "в 
тень", чересчур сложное и де-
тализированное государствен-
ное регулирование, жесткая 
валютная политика и т.д. 

После развала СССР наи-
более важным моментом 
было обретение независимо-
сти, осознание "себя" как 
страны, "усвоение" полити-
ческих свобод. Худо-бедно, 
но за 11 лет Украина с этим 
справилась, теперь на пере-
дний план выходит создание 
либерализованной экономи-
ки, "отпускание вожжей" в 
сфере предпринимательства 

и частной собственности... 
В демократическом государ-

стве состав правительства опре-
деляется тем, за кого в день 
выборов проголосует народ, а 
развитие экономики зависит от 
того, как этот же народ потратит 
деньги на рынке. Роль государ-
ства же сводится лишь к : 1) 
поддержанию законности и по-
рядка с помощью полиции и не-
зависимой судебной системы; 2) 
обеспечению стабильных 
средств обмена, то есть "твер-
дой" валюты; 3) обеспечению 
разумной обороны. 

"Хорошее" правительство 
должно ограничиваться этим, а 
все, что свыше, — вторжение в 
исконные права граждан. Пра-
вительство не может создавать 
и не создает благосостояния. 
Это делают предприниматели. 
Цель правительства — создать 
условия, способствующие пред-
принимательству. Предприни-
матели — это люди, которые 
организуют новые предприятия 
и руководят ими, взяв на себя 
весь риск возможной неудачи. 
Очень часто судьбы городов и 
стран зависят именно от тех, 
кого мы снисходительно назы-
ваем "коммерсантами". Вне вся-
кого сомнения, именно бизмес-
мены создают благосостояние 

нации, ее "золотой фонд". 
Сегодня поднять экономику 

без массированного развития 
малого и среднего бизнеса невоз-
можно. А развить малый и сред-
ний бизнес невозможно без со-
здания экономической свободы. 

Экономическая свобода ба-
зируется на неприкосновеннос-
ти частной собственности и дол-
жна позволять свободно произ-
водить, торговать, сберегать, 
инвестировать, пользоваться 
созданным и заработанным, 
вступать в экономические кон-
такты с соотечественниками и 
иностранцами, устанавливать 
цены, использовать любые де-
нежные единицы по взаимному 
согласию участвующих в сдел-
ке сторон и т.д. и т.п. 

Особенно актуально разви-
тие малого и среднего бизнеса 
для Славутича. Без сотен мел-
ких предприятий, являющихся 
альтернативой ЧАЭС, город в 
скором времени превратится в 
заштатное болотце... У нас сде-
лано огромное количество ша-
гов в этом направлении, и, в 
сравнении с другими городами, 
мы выглядим очень достойно, 
но без кардинального измене-
ния подходов к этому вопросу в 
правительстве надеяться на 
большее, чем уже осуществле-

но сейчас, глупо. 
"Архитекторы", что "строят" 

наш дом последние четыре — 
восемь лет, стараются провес-
ти в нем "косметический ре-
монт", явно не замечая, что без 
"капитального ремонта" здание 
может рухнуть. Они уже и не спо-
собны этого заметить. Что назы-
вается, "прижились"... В какой-то 
степени это понятно: гораздо 
сложнее сделать ремонт в квар-
тире, где прожил десять лет, чем 
в квартире, в которую только что 
въехал. Видимо, нужно искать 
новых "архитекторов". 

Остается только одно: идя 
на выборы, задуматься, мно-
го ли существует нынче бло-
ков и партий, стремящихся к 
тому, о чем говорилось выше: 
к либерализации экономики, 
росту экономических свобод и 
развитию малого и среднего 
бизнеса. Понятно, что любые 
партии, идя к власти, пресле-
дуют не в последнюю очередь 
и свои интересы. Как найти ту, 
которая стремясь к чему-то 
непосредственно "для себя", 
сработала бы опосредованно 
и "на нас". Выбрать сложно. 
Но можно. Не вызывает со-
мнения только одно: на выбо-
ры идти нужно... 

Виталий МЕДВЕДЬ 
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ЇЇЇҐЇ'Л О С Ы Х Л г L"A 
\ірдал 'ЛЖЛ-^хіш 

С Д О Г / ЗДЩИГЩіі 

До выборов в Верховную 
Раду осталось чуть больше 
недели. На головы избирате-
лей обрушивается поток пред-
выборных программ и про-
граммок, переполненных го-
ловокружительными обеща-
ниями рая земного в случае 
избрания того или иного кан-
дидата в парламент. Что по-
ражает при даже беглом ана-
лизе многих программ, так это 
их невероятный популизм и 
практически полная оторван-
ность от жизни. Так, к приме-
ру, один кандидат, баллотиру-
ющийся по нашему округу, 
значительную часть своей 
предвыборной программы пс** 
святил возрождению духовно-
сти. Кто спорит — дело нуж-
ное, но, боюсь, не самое пер-
воочередное в нашем постра-
давшем в результате аварии 
на ЧАЭС регионе. Другой кан-
дидат в число приоритетов де-
ятельности выносит вопрос о 
лоббировании "интересов го-

8 сударственного языка". Са-
| мый актуальный вопрос на 
jf одиннадцатом году независи-
'% мости страны в районе, в силу 

известных причин славящем-
ся своей многоязычностью и 
многонациональностью! 

Приятным исключением на 
этом удручающем фоне выг-
лядит предвыборная програм-
ма кандидата в народные де-
путаты Сергея Осыки. Она 
реальна, оговаривает меха-
низмы воплощения ее в дей-
ствие, и, главное, она имеет 
четкую социальную направ-
ленность на проблемы имен-
но нашего региона. 

В числе политических при-
оритетов Сергей Григорьевич 
называет следующие. Во-пер-
вых, создание в парламенте 
устойчивого большинства, что 

J e t • 

ЭТО БОЛЬШАЯ 
ПОБЕДА 

МАЛЕНЬКОГО 
СЛАВУТИЧА! 

(Начало на стр.1) 
Наши школьники ежегодно 

привозят с предметных олим-
пиад областного и государ-
ственного уровня призовые 
места. Мы стараемся дать на-
шим детям все самое лучшее, 
все необходимое для развития 
— следовательно, у города 
есть будущее. 

В Славутиче открыты фили-
алы таких престижных вузов, 
как КПИ, Черниговский инсти-
тут экономики и управления, и 
перечень этот будет расти, по-
скольку уже есть договоренно-
сти и с другими высшими учеб-
ными заведениями Украины. 

Славутич, наверное, един-
ственный город в стране, где 
такими темпами и в таких объе-
мах ведется строительство го-
сударственного жилья и реша-
ются жилищные проблемы его 
жителей. 

Программа "Славутич — 
наш дом" — составная часть 
философии отношения жите-
лей к своему городу, к его бла-. 
гоустройству, к бережному от-
ношению ко всему, что в горо-
де уже есть хорошего. Кроме 
того, это философия взаимопо-
нимания и взаимоуважения 
между поколениями горожан. 
Это должно стать жизненным 
принципом для каждого славут-
чанина — я приехал сюда на-
всегда, здесь жить мне, моим 
детям и внукам, и я не позво-
лю испортить их будущее. 

Славутичу есть чем гор-
диться, и главный предмет гор-
дости — его люди. Именно 
они, их труд, активная жизнен-
ная позиция обеспечили горо-
ду нашу сегодняшнюю победу. 

Записала 
Майя РУДЕНКО 

Фото Вадима ИВКИНА 

позволит сформировать прави-
тельство народного доверия, 
законодательно утвердить стан-
дарты цивилизованного уровня 
жизни, обеспечить права оппо-
зиции, наконец, преодолеть оче-
видное отчуждение государства 
от гражданина. Во-вторых, про-
грамма предусматривает суще-
ственное ограничение депутат-
ской неприкосновенности, со-
кращение количества льгот и 
привилегий, в частности разме-
ров депутатской зарплаты и при-
ведение их в соответствие со 
средней зарплатой в стране, а 
также создание действенного 

? механизма отзыва депутата, не 
защищающего или недостаточ-
но защищающего интересы из-
бравших его граждан. В-третьих, 
Сергей Осыка намерен работать 
над внедрением процедуры пря-
мых и непосредственных выбо-
ров жителями региона судей, 
причем срок их деятельности 
должен быть ограничен пятью 
годами — в отличие от суще-
ствующей сегодня системы вы-
боров судей Верховной Радой 
на неограниченный срок. 

Серьезное внимание в про-
грамме Сергея Осыки занимают 
вопросы защиты законных прав 
граждан. Среди них — отмена 
налога на добавленную сто-
имость на потребительские то-
вары, приобретаемые населени-
ем. Сергей Григорьевич (впро-
чем, как и все здравомыслящие 
люди) считает ненормальным 
отдавать государству 20 копеек 
с каждой гривни за приобрете-
ние, скажем, буханки хлеба и 
других продуктов и товаров, без 
которых жизнь современного 
человека невозможна. Немало-
важным в деле защиты прав 
граждан, с одной стороны, и раз-
вития сельского хозяйства с 
другой, Сергей Осыка считает 

освобождение на три года от 
налогообложения созданных в 
сельской местности сельхоз-
предприятий, в том числе и ре-
организованных бывших коллек-
тивных и государственных хо-
зяйств. По мнению кандидата, 
принятое недавно земельное 
законодательство должно быть 
изменено с целью немедленно-
го предоставления права распо-
ряжаться землей ее непосред-
ственному владельцу. 

Не остались в стороне от вни-
мания Сергея Осыки и вопросы 
погашения различного рода за-
долженности человека перед го-
сударством и государства перед 
человеком. Речь, в частности, 
идет о претворении в жизнь ме-
ханизма автоматического осво-
бождения предприятий и граждан 
от налогообложения на сумму 
долга государства перед ними (у 
меня долг по квартплате и комму-
нальным услугам? — вычтите из 
моей задолженности по зарплате 
или из "законсервированных" сбе-
режений в Сбербанке!). Достаточ-
но жесткий подход у кандидата и 
к вопросам налогообложения ма-
лых и средних предприятий—они 
должны платить налоги, не пре-
вышающие 6 и 10 процентов со-
ответственно. К этому направле-
нию социально-экономической за-
щиты следует отнести и уменьше-
ние подоходного налога граждан 
— месячные доходы в сумме до 
500 гривен налогом не облагать, 
до 2000 гривен — облагать по 
ставке 10 процентов, выше — 20 
процентов. При этом минималь-
ный размер зарплаты должен 
выражаться не в анекдотических 
нынешних суммах, а устанавли-
ваться не ниже прожиточного ми-
нимума трудоспособного челове-
ка, что, скажем, в настоящее вре-
мя составляет 365 гривен. Долж-
ны быть также сняты все ограни-

чения размеров пенсий. В числе 
социальных приоритетов Сергея 
Осыки — полное возмещение ут-
раченных вкладчиками банка "Ук-
раина" средств. 

Среди пунктов, имеющих не-
посредственное отношение к 
нашему региону, — расширение 
и открытие новых специальных 
и свободных экономических зон, 
принятие Закона "О столичной 
области", который уничтожит 
разницу жизненного уровня жи-
телей Киева и Киевщины. Сер-
гей Осыка намерен добиваться 
предоставления особого стату-
са районам, пострадавшими 
вследствие аварии на ЧАЭС, — 
с целью предоставления их жи-
телям системы льгот и гарантий, 
обеспеченных надежным бюд-
жетным финансированием. По 
мнению С. Осыки, необходимо 
как можно скорее разработать и 
принять государственный план 
развития Славутича, утвердить 
преимущественное право сла-
вутчан и жителей прилегающих 
к зоне районов на преимуще-
ственное право работы на этих 
территориях. Разумеется, не за-
быты в программе и обеспече-
ние безусловного финансирова-
ния всех ранее принятых черно-
быльских законов, постановле-
ний и программ, а также реше-
ния вопросов, которые возника-
ют вследствие вывода ЧАЭС из 
эксплуатации. 

Не забыты в программе по-
тенциального депутата и работ-
ники бюджетной сферы, ныне 
обделенные: он предполагает 
лоббировать введение 100-про-
центных и более надбавок к зар-
плате и пенсиям бюджетников, 
постоянно работающих или ра-
ботавших в районах округа, вы-
деление средств на ремонт и пе-
реоснащение школ, больниц, 
детсадов и прочих объектов со-

циальной сферы, расположен-
ных в округе. Кандидат обеща-
ет также решить вопросы теле-
фонизации, газификации, водо-
обеспечения, очистки стоков, 
строительства дорог и нормаль-
ных свалок бытовых отходов на 
территории округа. 

Сергей Осыка будет также 
отстаивать право молодежи из 
указанных районов учиться в 
высших учебных заведениях на 
местах, определенных госзака-
зом, — естественно, по направ-
лению соответствующих струк-
тур на местах. 

Поскольку Сергей Григорье-

вич считает необходимым 
обеспечить обратную связь 
между депутатом и избирате-
лями, в округе планируется J 
создать разветвленную сеть | 
общественных приемных. 

Сергей Осыка — извест-1 
ный правовед, признанный не I 
только в Украине, но и за ру-1 
бежом. Именно поэтому его 
программа столь конкретна, І 
реальна и максимально учиты- j 
вает интересы жителей реги-
она, где он баллотируется в 
Верховную Раду. 

Анна ПОЗНЯК 
Фото Вадима ИВКИНАЙ 

• декаш т • * м и н и м м 

'ШіШШШШММШШШШШ тттштттт 

НАТАЛИЯ НИКОЛАИЧУК: "ПРИЕХАВ В СЛАВУТИЧ, 
Я НЕ МОГУ НАДЫШАТЬСЯ, НАПИТЬСЯ НАШИМ ВОЗДУХОМ!'! 

В гостях у рубрики "Ваше величество Женщина" председатель Ассоциации женщин Славутича, 
специалист в области экологической безопасности Наталия Николайчук 

Наталия Александровна 
приехала в Славутич тринад-
цать лет назад — как она сама 
сказала, "проездом из Припя-
ти через Киев и Энергодар". О 
Припяти — городе молодости, 
городе, навсегда оставшимся 
родным, городе, который до 
сих пор снится ей по ночам, но 
всегда — прежним, живым, 
полным кипучей жизни, она го-
ворить не может: начинает пре-
дательски дрожать голос. А вот 
о своем переезде в Славутич 
рассказывает охотно, с ноткой 
мягкого юмора, который вооб-
ще, как я заметила, присущ ей: 

— После аварии я с деть-
ми оказалась на Запорожской 
АЭС. Мне повезло—я практи-
чески сразу нашла работу по 
специальности. Решился воп-
рос с жильем. Приехала уволь-

| няться с ЧАЭС — и почувство-
1 вала, что не могу уехать отсю-

Іда, потому что придется поте-
рять связь со всеми, с кем све-
ла судьба в Припяти. Мы с му-
жем посоветовались и пере-

J ехали в Славутич. 
— Детей привезли, тро-

их, между прочим. Младше-
му, Ивану, насколько я 
знаю, тогда только-только 
исполнился год. Не страш-

2 но было? 
— Нисколько: я ведь спе-

| циалист в области экологии, 
і да и расспросила коллег по 
I ЗАЭС, чем чреват переезд 
I сюда. Выяснилось — ничем 
: плохим. У нас здесь куда 

чище, чем в том же Киеве: ког-
| да я приезжзр в Славутич из 

столицы, долго не,могу нады-
шаться нашим ЧИСТШ.И аро-

| матным лесным воэдухо'м. 
«• " V 

і — 

— О вас говорят: женщина с 
активной жизненной позицией. 
У вас за плечами создание Ас-
социации женщин Славутича. 
Что это за организация? 

— В двух словах не расска-
жешь. Создали мы — не я, а наи-
более активные женщины горо-
да — эту общественную органи-
зацию в те времена, когда было 
особенно трудно выживать, и се-
мьям с детьми в первую очередь. 
Тогда все было по талонам: 
мыло, носочки, сахар. Вместе вы-
стоять было проще. Мы находи-
ли каких-то спонсоров, которые 
помогали наиболее нуждающим-
ся семьям. Мы занимались воп-
росами реабилитации семей 

пьющих (при необходи-
мости настаивали на со-
ответствующем лечении 
алко- и наркозависимых). 
Постепенно от нашей 
организации отпочкова-
лись организации семей, 
где есть дети-инвалиды, 
многодетных семей и так 
далее. И это нормальный 
процесс — обществен-
ная организация для того 
и создается, чтобы ре-
шать специфические ин-
тересы ее членов. Так 
что такое уменьшение 
рядов организации не 
огорчает — печалит дру-
гое. В те, "талонные", вре-
мена, подозреваю, опре-
деленная часть наших 
сторонниц была не со-
всем бескорыстна... 

— Я знаю еще об 
одной стороне вашей 
общественной дея-
тельности — о созда-
нии детской газеты 

"YES!". Почему вам, не журна-
листу, не филологу, пришла в 
голову подобная идея? 

—Да вы знаете, история это-
го "периодического издания" 
очень романтична. Мой млад-
ший сын накануне одной из 
"ЗОСь" всерьез увлекся журна-
листикой. Вместе с друзьями 
они там клепали что-то этакое, 
газетоподобное, собирая "нечто" 
из старых "Огоньков" и "Смен". 
Мне пришло в голову зарегист-
рировать издание и помочь де-
тям его создать в полном смыс-
ле этого слова. Сначала в газе-
те было очень много меня, по-
скольку приходилось всерьез 
править детские работы, в кото-

рых не просматривалось почти 
ничего — кроме желания писать, 
разумеется. А сегодня они, мои 
мальчишки, уже практически са-
мостоятельные журналисты — 
со своим взглядом на мир и со-
бытия, и меня радует это. 

— Ваша многодетность — 
это семейная традиция или 
душевная необходимость? И 
потом, не страшно было ро-
жать третьего ребенка — пос-
ле аварии, участии в ликвида-
ции ее последствий: ведь тог-
да никто не знал генетических 
последствий случившегося и 
не мог дать никаких гарантий? 

— Я знала, что все будет хо-
рошо: женщине от природы дано 
знание свыше, просто она не ча-
сто прислушивается к себе. Что 
же до многодетности, то сама я 
выросла в семье, где было двое 
детей, но зато у нас с братом 
была чудная мама. Журналист-
аматор, самодеятельная, но 
очень талантливая поэтесса, об-
щественница, она всегда находи-
ла в своем плотном жизненном 
графике место для нас. Одно 
время она работала в газете кор-
ректором, страшно уставала, но 
мы никогда не ложились спать 
без того, чтобы она не прочита-
ла нам сказку. Так или иначе, но 
в семье моего родного брата — 
шестеро детей, у меня — трое... 

...В детях для Наталии Алек-
сандровны — вся жизнь. Поэтому 
она находит время не только для 
домашнего общения,с сыном и его 
друзьями, но и для того, чтобы 
сделать интереснее его школьную 
жизнь. Ее стараниями были про-
ведены совершенно потрясаю-
щий "Конкурс борща", поэтичес-
кие вечера, туристические похо-

ды. Она считает, что школьную 
жизнь надо гуманизировать, и 
намерена и дальше работать в 
этом направлении. 

— Наталия Александров-
на, о чем вы мечтаете? — 
спрашиваю напоследок, зара-
нее предполагая, что моя со-
беседница заговорит о семье 
и детях. И получаю неожидан-
ный ответ: 

— О полной реконструкции 
городских очистных сооруже-
ний. 

— ? ! 

— Меня это волнует и как 
эколога, и как мать, и как жи-
теля города. Во-первых, всю ту 
грязь, которую мы сбрасываем 
в Днепр, мы передаем нашим 
же детям и родственникам, жи-
вущим в Приднепровском ре-
гионе и употребляющим воду 
непосредственно из Днепра. 
Во-вторых, на развитие город-
ского хозяйства, в том числе 
строительство новых промыш-
ленных и жилых объектов, 
фактически наложен морато-
рий — в связи с явной опасно-
стью наших городских очист-
ных сооружений для окружаю-
щей среды. В-третьих, рекон-
струкция позволит несколько 
снизить размеры квартплаты, 
что существенно для всех сла-
вутичских семей... 

...Я слушала Наталию Ни-
колайчук и радовалась от 
того, что воочию увидела по-
явление обычных, "рядовых" 
женщин, привычно оперирую-
щих важнейшими государ-
ственными понятиями. Эх, 
было бы их побольше в струк-
турах власти!.. 

Майя РУДЕНКО 
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ПРО РОБОТУ ВИКОНАВЧОГО КОМІТЕТУ 
СЛАВУТИЦЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ В 2001 РОЦІ 

(початок у №№ 7-10) 
І.Діяльність уп-

равлінь, відділів та 
служб виконавчого 

комітету 
1.Відділ економічного та 

соціального розвитку міста 
В 2001 році робота відділу 

економічного та соціального 
розвитку міста (Опалєва І. 
В.) була спрямована на вирі-
шення наступних завдань: 

реалізація в місті держав-
ної економічної політики, стра-
теги економічних та соціальних 
реформ; 

участь у створенні сприят-
ливих організаційно-економіч-
них умов для підприємницької^ 
діяльності, її стимулювання; 

•формування комунальної 
власності міста, її ефективне 
використання та управління; 

реформування власності; 
. надання пропозицій, підго-
товка та участь в реалізації про-
грам, спрямованих на сучасний 
та перспективний розвиток міста; 

•сдівпраця з міжнародними 
проектами щодо підтримки та 
розвитку підприємництва, 
пом'якшення соціальних 
наслідків зняття з експлуатації 
Чорнобильської АЕС, розвитку 
місцевої демократії; 

—державна реєстрація 
суб'єктів підприємницької 
діяльності, громадських орган-
ізацій та до 01.07.01 колектив-
них договорів. За станом на 
01.01.02 відділом всього зареє-
стровано 1478 юридичних осіб, 
філіалів та суб'єктів підприєм-
ницької діяльності без утворен-
ня юридичної особи. 

В 2001 році для розвитку 
підприємництва було харак-
терним: 

•збільшення темпів створен-
ня субєктів підприємницької 
діяльності всіх форм власності; 

приріст приватних підпри-
ємств та товариств з обмеженою 
відповідальністю; 

•збільшення підприємств, ор-
ієнтованих на виробництво та 
створення нових робочих місць. 

В 2001 році зареєстровано та 
взято на облік 328 субєктів 
підприємницької діяльності. 

Порівняльні дані по реєст-
раційній діяльності суіуєктів 
підприємницької діяльності за 
2000 — 2001 роки наведені в таб-
лиці 5. 

Станом на 01.01.02 в місті діє 
£ва субуєкти підприємницької 
діяльності, де є державна част-
ка власності: 

дочірнє підприємство дер-
жавної акціонерної компанії "Ліки 
України" Аптека № 4; 

•дочірнє підприємство відкрито-
го акціонерного товариства "Київ-
хліб" "Славутицький хлібозавод". 

Всього станом на 01.01.2002 
в місті зареєстровано 10 суб'єктів 
підприємницької діяльності з ут-
воренням юридичної особи з іно-
земними інвестиціями, з них 
здійснює діяльність та звітує 7 
підприємств, з яких 2 підприєм-
ства є субуєктами спеціальної 
економічної зони "Славутич". 

За 2001 рік було зареєстрова-
но 4 субуєкти підприємницької 
діяльності з утворенням юридичної 
особи з іноземними інвестиціями: 

•товариство з обмеженою 
відповідальністю "Сінь шицзі" 
(КНР), яке є субуєктом спеціаль-
ної економічної зони "Славутич"; 

закрите акціонерне товари-
ство "Фламтеко" (Німеччина); -

товариство з обмеженою 
відповідальністю "Квінтет Украї-
на" (Чехія); 

закрите акціонерне товари-
ство "ЛІВ ЕЛЕКТРА Славутич" 
(Словаччина). 

Від державної реєстрації 
суб'єктів підприємницької дія-
льності і реєстрації змін та до-
повнень отримано коштів 16 
967,7 грн., що на 3497,7 грн. 
більше, ніж за минулий рік. 

В порівнянні з минулим роком 
збільшилась кількість субуєктів 
підприємницької діяльності з ут-
воренням юридичної особи, які 
орієнтують свою роботу у сферу 
виробництва, інформаційних по-
слуг, науково-технічну діяльність. 
Позитивним є факт зменшення 
кількості субуєктів підприємниць-
кої діяльності без утворення юри-
дичної особи, які планують зай-
матися торговельно-посеред 
ницькою діяльністю. Збільшуєть-
ся також кількість фізичних осіб, 
які планують надавати транс-
портні послуги, виконувати буді-
вельно-ремонтні роботи, вироб-
ляти продукцію. 

Основні види діяльності, які 
передбачають на момент 
державної реєстраціїсубєкти 
підприємницької діяльності -
юридичні та фізичні особи в 
2000 та в 2001 роках, наведені 
в таблиці 6. 

Відділом, спільно з держав-
ною податковою інспекцією по м. 
Славутичу, проведено роботу з 
відміни державної реєстрації 
суб'єктів підприємницької діяль-
ності. Всього в 2001 році скасо-
вано реєстрацію 80 суб'єктам 
підприємницької діяльності. 

За станом на 01.01.2002 
відділом економіки та соціаль-
ного розвитку міста зареєстро-
вано 80 громадських органі-
зацій, з яких 10 - міські осеред-
ки політичних партій, та 35 ко-
лективних договорів. 

Цинаміка державної реєстрації субєктів підприємницької діяльності 
Найменування 1998 рік 1999 рік 2000 рік 2001 рік 

Субєкти підприємницької діяльності, всього 
142 157 226 319 

• з утворенням юридичної особи 62 59 61 75 
• без утворення юридичної особи 80 98 165 244 

НАС ОБОЛГАЛИ. 
МЫ БУДЕМ ЗАЩИЩАТЬСЯ 

Недавно в одном из украин-
ских интернет-изданий (не на-
зываем его, чтобы избавить от 
совершенно ненужной ему рек-
ламы, по этой же причине не 
указываем и электронный ад-
рес) появилась информация, 
порочащая деловую честь и ре-
путацию общегородской газеты 
"Теледень-Славутич", а также 
администрации Чернобыльской 
АЭС и исполнительной власти 
города. Как сообщил в "любез-
ном" письме мэру города В. Удо-
виченко редактор этого издания 
Андрей Калининцев, его интер-
нет-газета разместила "свежую 
эксклюзивную информацию о 
криминальном беспределе в 
Чернигове и подставных фир-
мах, созданных местными "ав-
торитетами", о полукриминаль-
ной фирме "Чернигов-Информ" 
(издатель газеты "Теледень-
Славутич"), созданной "для от-
мывания теневых капиталов". 
Далее указывается, что мэрия 
Славутича и администрация 
ЧАЭС отмывают через нее бюд-
жетные деньги. В этом же ма-
териале, по словам г-на Кали-
нинцева, содержится "много 
другой ценной информации". В 
конце письма г-н Калининцев на 
всякий случай приглашает заг-
лянуть на сайт издания. 

Редакционный коллектив 
газеты возмущен распростра-
нением несоответствующей 
действительности, заведомо 
лживой информации о своем 
издании. Поэтому мы решили 
обнародовать информацию о 
том, каким образом создава-
лась газета "Теледень-Славу-
тич", как и почему она пришла 
в информационное поле на-
шего города, путях и сред-
ствах выживания. 

В декабре 1998 года совме-
стным решением исполкома 
Славутичского городского со-
вета и администрации тогда 

еще ОП "Чернобыльская АЭС" 
был объявлен конкурс на право 
организации общегородской га-
зеты и ее издания. В конкурсе — 
согласно представленным в ука-
занные сроки документам — 
приняли участие три предприя-
тия: информационно-издательс-
кое агентство "Афис" (директор 
В Н. Савран, главный редактор 
В.Л. Капуста), ООО "Компания 
"Чернигов-Информ" (директор 
В.Я. Гальперин, главный редак-
тор К.И. Сердюк), ЗАО "Украто-
миздат" и ЧП К.В. Степаненко 
(директор О.В. Бураков). 

23 января 1999 года состоя-
лось заседание конкурсной ко-
миссии. На нем присутствовали 
члены оргкомитета конкурса В. Г. 
Захаров, Л.Н. Любивая, О.В. Го-
лоскоков, А.О. Киселев, И.И. 
Лавриченко и О.И. Санников, 
председательствовал на засе-
дании В.Г. Захаров. 

Рассмотрев и изучив конкур-
сные предложения участников 
(принималось во внимание 
объем газеты, периодичность 
выхода и расходы на издание), 
комиссия отдала предпочтение 
ООО "Компания "Чернигов-Ин-
форм". Кроме того, члены комис-
сии высказали три рекоменда-
ции. Во-первых, название газеты 
должно быть связано со Славу-
тичем. Во-вторых, объем матери-
алов о городе должен быть не 
меньше 30 процентов. В-третьих, 
в состав редакционной коллегии 
должны быть включены кандида-
туры от трудовых коллективов 
ЧАЭС и города (читатели и сегод-
ня видят фамилии представите-
лей на 16-й полосе газеты). 

Было ли это просто—прийти в 
чужой город, чтобы делать для него 
информационное издание? Ответ 
на этот вопрос знают не только жур-
налисты газеты 'Теледень-Славу-
тич" — на него сможет ответить 
любой здравомыслящий человек. 
Было ли нам легко материально и 
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легко ли нам сегодня? Нет. Не 
легко: нам довелось приложить 
немало усилий, прежде чем чи-
татель начал голосовать за нас 
рублем или, точнее, полтинни-
ком — столько стоит наша газе-
та у распространителей. Сегод-
ня мы выживаем за счет прода-
ваемости нашего издания, а так-
же рекламы. Две трети дохода 
нашего издания определяют 
именно это источники. И лишь 
одну треть дотирует гориспол-
ком, что естественно: издание 
газеты—дело дорогое и нигде в 
мире не существует бездотаци-
онных информационных изда-
ний. Что касается цифр "неверо-
ятного" дохода предприятия, со-
общаем, что до нынешнего года 
мы ежемесячно получали от ис-
полкома дотацию в размере 2 
тысяч 500 гривен. С января 2002 
года сумма увеличена до 3 ты-
сяч 300 гривен. Кстати, посколь-
ку бюджетное предприятие ГСП 
"Чернобыльская АЭС" не имеет 
права финансировать издание 
газеты, станция оплачивает за-
казанные ею материалы по рек-
ламным расценкам. Эти сред-
ства и составляют часть выруч-
ки от рекламы и приходуются по 
безналу. Что в общем-то не до-
пускает "отмывания" и "уклоне-
ния от налогообложения" введу 
полной прозрачности расчетов. 

Разумеется, мы намерены 
защищать свои честь и досто-
инство. Поэтому обращаемся 
к администратору сети и ре-
дактору интернет-издания с 
требованием предоставить 
нам электронный адрес авто-
ров указанного пасквиля, по-
скольку намерены подать иск 
в суд. С подобным же требо-
ванием выступает и Славутич-
ский горисполком: клеветников 
необходимо наказывать. 

От имени редакционно-
го коллектива Майя 

РУДЕНКО 
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ОСТАННІЙ СТРОК 
ПОДАННЯ ДЕКЛАРАЦІЙ 

ПРО ДОХОДИ — 
31 БЕРЕЗНЯ 

ДПІ вже повідомляла про те, що громадяни України, які про-
тягом звітного року, крім доходів за місцем основної роботи, 
одержували ще будь-які доходи зобов'язані до 1 квітня 2002 
року подати (надіслати) до податкового органу за місцем про-
живання декларацію про доходи. Її подають і ті громадяни, які 
протягом звітного року не мали основного місця роботи, але 
одержували доходи як в натуральній формі, так і в грошовій 

У цьому році останній строк подання декларацій про дохо-
ди — 31 березня. 

Декрет передбачає, що із сум доходів, одержуваних протя-
гом року не за місцем основної роботи, податок утримується у 
джерела виплати за ставкою 20 відсотків, а пільги з прибутко-
вого податку не надаються. При проведенні податковими орга-
нами перерахунку прибуткового податку будуть враховані спла-
чені суми податку і пільги з прибуткового податку, на які має 
право громадянин. Проведення перерахунку необхідно для 
того, щоб з'ясувати, чи повинен платник з отриманого ним до-
ходу в календарному році сплатити податкову суму прибутко-
вого податку державі чи навпаки — держава має повернути 
йому зайво сплачені суми податку. 

Звертаємо увагу на те, що у 2002 році громадяни, які про-
тягом звітного 2001 року одержували доходи не за місцем ро-
боти у розмірах, що не перевищують за рік трьох прожиткових 
мінімумів, встановлених законом на одну працездатну особу в 
розрахунку на місяць (331,05 х 3 = 993,15 грн.) мають право 
декларацію не подавати. 

Практика свідчить про схильність громадян відкладати по-
дання річних декларацій на останні дні встановлених термінів. 
Це створює незручності для громадян та ускладнює роботу по-< 
даткових інспекторів. 

Щоб уникнути черг та не створювати зайвих проблем зап-
рошуємо громадян, які протягом звітного року, крім доходів за 
основним місцем роботи, одержували ще будь-які доходи, за-
вітати до податкової інспекції для декларування доходів. 

Бланк декларацій можна безкоштовно одержати в подат-
ковій інспекції. 

Якщо виникнуть питання по її заповненню — працівники 
податкової служби нададуть допомогу, також у кімнаті для плат-
ників оформлено спеціальний стенд зі зразками правильного 
заповнення декларацій. " 

Ми працюємо: у робочі дні — з 8.45 до 19.00' (ібідря 
перерва — з 13.00 до 14.00; у суботу —з 9.00 до 15.0ІЇ. -

Консультації за телефонами: 2-75-13, 2-14-75, 2-76-63. . 
Дякуємо за своєчасне подання декларацій. 

ДПІ в м. Славутичі 

УКРПОШТА - НАЦІОНАЛЬНИМ ОПЕРАТОР 
ПОШТОВОГО ЗВ'ЯЗКУ 

10 січня 2002 року розпо-
рядженням Кабінету Міністрів 
України на Українське дер-
жавне підприємство пошто-
вого зв'язку "Укрпошта" по-
кладено виконання функції 
національного оператора по-
штового зв'язку. 

Згідно із Законом України 
"Про поштовий зв'язок" (ст. 15), 
національний оператор має 
певні повноваження, права та 
обов'язки. Зокрема, Укрпошта 
в новому її статусі має забез-
печувати надання універсаль-
них послуг поштового зв'язку, 
перелік яких і відповідні тари-
фи затверджуються Кабінетом 
Міністрів. В Україні до цих по-
слуг належить пересилання 
простих та рекомендованих 
поштових карток, листів, бан-
деролей, а також посилок без 
оголошеної цінності масою до 

10 кілограмів. 
Згідно з діючими вітчизняни-

ми і міжнародними нормативни-
ми актами, універсальні послуги 
мають бути доступними, у тому 
числі і за їхньою вартістю, для 
всіх категорій населення на те-
риторії держави. Тобто, підхід до 
формування і затвердження та-
рифів на надання цих послуг 
базується на врахуванні платос-
проможності переважної части-
ни громадян. Таким чином, 
розмір тарифу іноді може бути 
нижчим, ніж собівартість відпов-
ідної послуги. Саме тому Закон 
України "Про поштовий зв'язок" 
передбачає забезпечення 
фінансової підтримки національ-
ного оператора в наданні універ-
сальних поштових послуг. 

Укрпошті надано виключне 
право на видання, введення в обіг 
та розповсюдження поштових 

марок, маркованих конвертів і кар-
ток, а також виведення їх з обігу, 
на офіційне видання каталогів і 
цінних колекційних поштових ма-
рок та іншої філателістичної про-
дукції. Тільки національний опера-
тор може використовувати марку-
вальні машини і давати дозвіл на 
їх застосування іншим фізичним 
та юридичним особам. 

До виключної компетенції Укр-
пошто належить також пересилан-
ня простих листів масою до 350 
грамів та простих поштових кар-
ток. Разом з тим цей вид пошто-
вої діяльності є частиною тієї, що 
потребує ліцензійного оформлен-
ня. Зокрема, ліцензується переси-
лання поштових переказів, про-
стих та реєстрованих листів, по-
штових карток, бандеролей та по-
силок до ЗО кілограмів. 

Лише Укрпошта має право роз-
міщувати та використовувати на 

всій території держави поштові 
скриньки для збирання листів і 
поштових карток, а також нано-
сити зображення Державного 
Герба України на ці скриньки і 
транспортні засоби поштового 
зв'язку, використовувати у своїй 
діяльності контрольно-гербові і 
страхові печатки із зображен-
ням Державного Герба України. 

Персоналу національного 
оператора надається право 
носіння форменого одягу та 
нагрудного знака, вартість яких 
відноситься на валові витрати 
оператора. 

Для задоволення держав-
них потреб Укрпошта на дого-
вірних засадах може здійсню-
вати діяльність, пов'язану з 
виплатою і доставкою пенсій, 
грошової допомоги громадя-
нам, а також надавати інші по-
слуги. 

ОБРАЩЕНИЕ ГОСУДАРСТВЕННОГО 
ПОЖАРНОГО НАДЗОРА СДПЧ-15 

К ЖИТЕЛЯМ СЛАВУТИЧА и п. ЛЕСНОГО 
После холодной затяжной весны насту-

пили наконец тёплые погожие дни. Сотни 
горожан отправились в выходные в лес. 
Прогуляться по весеннему лесу, посидеть 
с друзьями у костра — что может быть луч-
ше такого отдыха? Однако пребывание в 
лесу требует особого внимания: непога-
шенный костёр, брошенный окурок, детс-
кие шалости с огнём - все это может пре-
вратить прекрасное место отдыха в пепе-
лище. Большие участки выгоревшего леса 
уже окружают наш город, это следы про-
шлогодних пожаров. В минувшем году 57 
раз подразделения пожарной охраны вы-
езжали на тушение возгораний в близле-
жащих лесах и 8 раз в этом году. Славу-
j-ичскому и Черниговскому лесничеству 
"•нанесён большой материальный ущерб, 

выгорело 23 гектара леса. Жители Славу-
тича и окружающих сёл долго не смогут в 
этих местах собирать грибы или просто 
прогуливаться в лесу. 

Пожарная охрана напоминает: с на-
ступлением тёплых дней резко возраста-
ет опасность возникновения пожаров в 
пригородном лесу. Гасить лесные пожары 
намного сложнее, чем предупредить их 
возникновение. 

Уважаемые жители Славутича, будьте 
бдительны и осторожны, соблюдайте пра-
вила пожарной безопасности, разъясняй-
те детям об опасности, которая таится в 
играх с огнём. 

Общими усилиями мы сможем уберечь 
от пожаров лес— любимое место отдыха 
всех жителей нашего города. 

ДЫХАНЬЕ СТАРИНЫ ДАЛЕКОЙ... 
16 марта 2002 года в Информационном цен-

тре-представительстве ЧАЭС (ДК "Энергия") 
состоялось открытие выставки Государствен-
ного музея народной архитектуры и быта Укра-
ины "Народное искусство Киевщины", по-
священной 70-летию Киевской области и 15-
летию Славутича 

Заведующая сектором этнографии Ири-
на Несен и ведущий научный сотрудник Алек-
сей Доля подготовили и оформили выстав-
ку, которая знакомит посетителей с особен-
ностями традиционной народной одежды, 
ткани, употребляемых деревянных изделий, 
гончарной посуды 

Отдельного внимания заслуживают чу-
десные образцы храмовой иконописи и до-
машних икон. 

Созданная выставка свидетельствует, 
что народное искусство Киевщины — одна 
из самобытных страниц художественной 
культуры Украины, посетив ее, вы действи-
тельно почувствуете дыханье старины да-
лекой... 

Любовь Василевская, специалист ИЦП 


